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Appendix Drs. M'Gale,
Mount,

(M.) Lafage,
Clobensky,

01st Jan. Carter,
Talham,
Pardy,
Leduc,
Labrie,
May,
Gaucber,
Lusignan,
Lcbourdais,
Munro,
Baibier,
Nelson,

Drs. Fortier,
Alexander,
G. Carter,
Blyth,
lfiland,

I Districtof j
Montreal.

. i
District of

Thre-lUvers.

Gaspé,

2s. in Town.

2s7 in the Country.

£566 5 0

2s. in'Town,
239 in the Country.

£130 0 0
.£50 0 0

1173 15 0

Les Docteurs M'Gale,
Mount,
Lafage,
Globensky,
CartCr,
Talham,
Paîdy,
Leduc,
Labrie,
May,
Gaucher,
Lusignan,
Lebourdais,
Munro,
Barbier,
Nelson,

District

de

Montreal

Les Docteurs Fortier, District
Alexander, desG. Carter, Trois-Rivières.
Blyth, J
1 fIand, Gaspé,

Appendice
(M.)

2s à la Ville,

2s7 à la Campagne
7 £566 5 0

2s à la Ville,

2sS3 à la Campagne
1S30 0 0

50 0 0

£1173 15 0

The returus of the following Practitioners being found
incorrect, and nu satisfactory explanation being given to
the Board fur their being so, award ta each respective.
ly as follows:

Les Régitres des Praticiens suivans n'ayant pas été
trouvés corrects, et n'en ayant pas été donné des raisons
satisfaisantes au Bureau, il leur adjuge à chacun comme
suit :

£12 10 0
7 10 0

20 0 0
12 10 0
17 0 0

6 5 0
20 0 0
12 10 0
18 0 0

126 5 0

Total, £1300 0 0

The Board will meet when there is any thing to lay before it.

W. E. HOLMES, Secretary.

Abstract of the Contingent Expenses of the Board:
Secretary's Salary,
Paid for Printing, Publishing, Postage and other

Contingencies,

Remains unexpended,

l100 0 0

54 14 6

£154 14 6
45 5 6

W. E. HOLMES, Secretary.

The Vaccine Board having completed the duties for which it was form.
cd, and distributed the Money voted by the Legislature for the encou.
ragement of Vaccination, and in compliance with the injunctions of the
.Act, directing a Report to be made of its proceedings, beg leave in ad-
dition to its minutes to submit the following R.emarks, arising from the
Duties in which it lias been occupird,

That the views of the Legislature when it voted a certain sum for the
encouragement of Vaccination were for the public advantage, and not
for pivate emolunient, can admit of no doubt : at the sane time it con-
sidered the one was to be obtained with more certainty by combining it
with the other, accordingly a liberal su:n was granted to secure tao
the Public all the advantages that could possibly accrue from the combi.
nation of Prufessional knowlkdge and labour, in furthering the extension
of the genuine Cow Pox ; with this intention a Board of Medical Men
was provided by the Act, thus acknowledging the necessity of a Tribu-

nal fit and competent to judge of the efficacy of the labouis of the indi.
vidual Candidates for remuneration, and how far they merited the libera-
lity tif the Legisature.

The Board lust no time on its formation, in giving publicity to the
views and intentions by vhich it was actuated, it learnt from the expe-
rience of the past that sorne pledge was necessary, that the individuals
vaccinated under this Act were not only seen a second time by thevac.
cinatot, but that the progressof the eftecs produced was also narrowly
and minutely scrutinized : It was the mure particularly led to demand
thisnot ounly froma the failures recently recorded as happening in Europe
(and which has greatly excited the attention of the Profession there)
but more particuilarly from thre. ravages mnade by' the Small Pox in aur
own Parishes, where vaccination had already been extended by a vote of
money' from the Legidature, and when i was found neertheless equal.
ly fatal to thse vaccinated, as to thiose whi were not, and: which the
Board (fom th e knowledge obtained by i situation) felt conscious arose
(it regrets to ray) from the careleînnessand indifference such individuals
experienced from those who hai vaccinated thems.

The intentinn f theIgidature being thus frustrated, and what per.
haps in a prufessinal point of view is of more moment, vaccination it-
self, hitherth shigh ini the estimation of all and considered s advan-
tageous a disenvery to the human Race, by such neglect suffered 'so
great a degradi, from its apparent failure in fortifying the Constitu-
tion against the effects of Small P'ox, an odium thereby became cast on
it, and an impression received by the Peasantry ait large of 4:s ineflicacy

to

Au Docteur Mackey
Munkel,
Me.Keinan,
St. Félix,
J. Blanchet,
Boutillier,
Dubord,
Illand,
Martineau,

£12 10 0
7 10 0

20 0 0
12 10 0
17 0 0
6 5 0

20 0 0
12 10 0
18 O 0

-- 126 5 0

Total, £1300 0 0

Le Bureau s'assemblera quand il y aura quelque chose à mettre devant
lui.

W. E. IHOLMES, Secrétaire.

Extrait des Dépenses du Bureau.
Salaire du Secrétaire, £100 0 0
Payé pour Imprimerie, Publication et des Contingens, 5. 14 6

Argens pas Dépensés,
£154 14 6

45 5 6

W. E. HOLMES, Secrétaire.

En obéissance à la disposition de l'Acte qui ordonne qu'il sera fait
rapport de ses procédés, le Bureau de la Vaccine ayant achevé de rem-
plir les fonctions pour lesquelles il a été créé, et distribué l'Argent voté
par la Législature, pour encourager linoculation de la Vaccine, prend
la liberté de soumettre avec ses minutes, les observations suivantes, que
les devoirs dont il a été otcupé font naitre;

Que la Législature en votant une somme d'Argent pour encourager
l'Inoculation de la Vaccine, avoit pour objet, non l'avantage privé, mais
celui du Public, on n'en peut douter, elle savoit en .eme, tems que
l'un s'obtient plus sûrement lorsqu'il est combiné avec l'autre, .en consé-
quence elle vota une somme libérale pour assurer au Public tout l'avanta-
ge qui pourroit résulter de la réunion des connoissances Médicales,,et
de l'intérèt i propager l'inoculation de la bonne Vaccine ; c'est dans
cette vue qu'un Bureau composé de Médecins fut créé par l'Acte, et
l'on reconnut par là même la nécessité d'un Tribunal compétent pour
juger de l'efficacité des travaur de chacun des prétendans à une remuné-
ration, et jusqu'à quel point ils méritoient d'avoir part a la libéralité.de
la Législature.t

Le Bureau ne fut pas plutôt formé qu'il donna publicité à ses inten-
tions, il savoit par Plexpérience du passé, qu'il étoit nécessaire de s'assu-
rer non seulement que les personnes inoculées sous l'autorité de cet Ac.
te seroient vues une seednde fois par l'Ino:ulateur, miais nue les progrès
de l'effet produit par Pinoculation seraient observés de prej$ et examinés
scrupuleusement. Ce qui l'engageoit particulièrement à exiger ces pré-
cautions, c'étoit:non seulement:les cas d'Inoculation sans fruit qui ont
eu lieu depuis peu en Europe (où ces cas ont excité beaucoup l'attention
des Médecins,) mais plus encore les ravages faits par la petite vérole dans
nos propres Campagnes, où, malgré qre linoculation de la Vaccire y
côt déjà été propagée par un Vote d'Argent par la Législature, cette
Maladie n'étoit pas moins funeste à ceux qui avoient -é inoculés, qu'à
ceux quine layoient pas été, ce que le Bureau d'après les connoissances,
que sa situatiioi le metteit à même d'avoir, ne pouvoit attribuer (l le: dit
a regret) 'qu'à la négligence et à lindifférence avec lesquelles ces Indivi-
dus avoient été traités par ceux qui les avoient inoculés.

L'intention de la Législature avoit été par là frustrée,etce <qui sods
un point de vue médical étoit peut-tre encore plus facbeux,la Vaccine
elle même jusquelà si estimée de tous, et considérée comme, une'décou-
verte si précieuse pour le Genre Humain, par suite de cette iégligence
avait été tellement décréditée par son manqueap parent de succès à fortifier
la Constitution contre les effets de la Ieute-Vérole, qu'elle étoitideve-
nue odieuse, et que les Habitans de la Campagne avoiest cess6 générale-

u- ment

Drs. Mc. Kay,
Munkel,
Mc.Kernan,
St. Félix,
J. Blanchet,
Boutillier,
Dubord,
I1fand,
Martineau,


